豬步年至



豬眾年到出菜生豆的包人员的包特套質业是严親云切卖友文好家。他专們沒特套別童爱新乾等淨益,喜玉教育為為自中己也、家芸人员和安訪安客逐佈菜置业舒灵適产的包括家芸環等境益。保証持述這些樣式的包生豆活签方是式产必至須玉勤云勞象,因云此對也承讓是豬眾成之為於中豐國營十二二生豆均益中豐最亮勤云奮云的包動之物、。

Year 2007 (from Feb. 18) is the Year of the Pig/Boar. Kind and friendly are the special characteristics of the pigs. They really like to be neat and provide a cordial and comfortable living environment for the family members and visitors. In order to do so, it requires constant hard work and therefore, the pig became one of the hardest working among the 12 animals in Chinese zodiac.

生灵为灵蜀灵豬类的多人尽既出有文創美意一又文聰芝明了,而此且如此足尽常乳樂之。他於們立以一敏灵銳之的多心灵思《為於他於人思奉云獻詩,但祭是八千黃萬於不必要公濫多用公他於們立的名善公心之。

People born in the year of the Pig are not only creative, intelligent but also content with happiness. They contribute and serve others with sensitivity. Therefore, do not abuse their kindness.

生艺为蒙屬交豬类的名名是人界包含括等: 蔣崇介黃石戸 (1887), 季生辛苦苦少,作豪家节若曼門吳梅亞樂登 (1923), 影正星五伍×迪亚艾斯倫桑, 賈崇德至尼亚爾正生艺, 馬亞克至斯△韋亞爾正克至非气得到(1959).

Famous people born in the Year of the Pig include: Chiang Kai-shek (1887), Henry Kissinger, Novelist Norman Mailer (1923), Actor Woody Allan, Actor Judd Nelson and Maxwell Caufield (1959).



Year of the Pig

▶4705 Chinese Year, Starts February 18, 2007

- ➤ Kind and friendly are the special characteristics of the pigs.
- They really like to be neat and provide a cordial and comfortable living environment for the family members and visitors.
- In order to do so, it requires constant hard work and therefore, the pig became one of the hardest working among the 12 animals in Chinese zodiac.

